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MÍSTNÍ AKČNÍ PLÁN FRÝDEK-MÍSTEK 

Zápis 

 

 

Akce:   jednání pracovní skupiny Mateřinka 

Termín konání: pondělí 21. listopadu 2022, od 9:00 hod. 

Místo konání: Mateřská škola Beruška, Frýdek-Místek, Nad Lipinou 2318 

Přítomni:  viz prezenční listina 

PROGRAM 

1. Informace o projektu 

2. Aktivity spolupráce 

3. Ostatní 

ÚVOD 

Jednání pracovní skupiny (dále jen „PS“) zahájil Martin Kocur, který přivítal přítomné členky a představil program 
jednání. Z jednání PS byla s vědomím přítomných pořízena fotodokumentace pro potřeby dokladování. Zápisem byl 
pověřen Martin Kocur, jeho ověřením Radana Buďo Kempová. 
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INFORMACE O PROJEKTU 

Martin Kocur krátce informoval přítomné o aktivitách, které v projektu proběhly od posledních jednání PS, aktuálně 
probíhají a plánují se: 

• Probíhá podzimní kolo setkání PS, které se zaměřuje na přípravu aktivit spolupráce pro roční akční plán 2023 
(viz níže). 

• Bylo dokončeno vyhodnocení projektu Místní akční plán Frýdek-Místek II. K nahlédnutí a prostudování je zde. 
• Stále probíhá evaluace místního akčního plánování (povinná aktivita projektu). Zajištěna je externím evalu-

átorem a hodnotí všechny dosavadní inkarnace projektu (I, II a III; 2016–2023). 
• Kromě dokončení probíhajících aktivit nás čeká aktualizace veškeré dokumentace projektu. 

AKTIVITY SPOLUPRÁCE 

Martin Kocur rekapituloval aktivity v působnosti PS, které obsahuje roční akční plán 2022: 

• Metodický klub mateřských škol 2022+, 
• Bezpečně po silnici aneb dopravní školička 2022. 

Otevřel diskusi nad těmito aktivitami a vyzval přítomné k námětům na další aktivity, které by měly být zařazeny 
do ročního akčního plánu 2023. Zdůraznil přitom, že tyto aktivity se budou muset obejít bez přímé podpory místního 
akčního plánu, který v této inkarnaci nedisponuje finančními prostředky na implementaci. 

Metodický klub mateřských škol byl v roce 2022 aktivní ve všech ohledech a naplnil očekávání účastníků. Také 
v roce 2023 se bude scházet, a to samostatně i paralelně k jednáním PS. V ročním akčním plánu 2023 bude pone-
chán. Také aktivita Bezpečně po silnici aneb dopravní školička v roce 2022 probíhala a bude v roce 2023 
pokračovat. 

Martin Kocur dále navrhl aktivitu spolupráce, pracovně pojmenovanou Kupředu … Měla by spočívat ve vzájemných 
návštěvách týmů učitelek (učitelů) v partnerských školách a sdílení zkušeností formou stáží. Systém sdílení zkuše-
ností mezi mateřskými školami by byl organizovaný na štafetovém principu. Každá mateřská škola by se otevřela 
pedagogům z jiné mateřské školy po dvou na třídu (mateřská škola o čtyřech třídách by pozvala osm pedagogů 
z jiné školy a na oplátku by uvolnila své pedagogy do jiné mateřské školy). Stáže by probíhaly v dopoledních hodi-
nách (cca od 8:15 do 10:30), ideálně již od ledna až března. Součástí aktivity by byla i krátká reflexe viděného 
ze strany odpovědné osoby za hostující mateřskou školu. 

Roční akční plány 2024 a následující budou již koncipovány na jiném principu. PS budou garantovat tolik aktivit 
spolupráce, kolik garantují cílů. V případě PS se jedná o jeden cíl a jednu aktivitu spolupráce. Pracovně je zatím 
pojmenována Mateřinky na FM. Dosavadní aktivity spolupráce budou pod její střechou na úrovni podaktivit spo-
lupráce. Tím se značně zjednoduší administrativa s aktivitami spolupráce spojená. Přítomní se shodli na racionalitě 
takového uspořádání a doporučili, aby se koncept aktivity odpíchl od strategického rámce priorit a jeho pasáže 
k aktivitám priority č. 1: Předškolní vzdělávání. Pro rok 2023 se tato aktivita zaměří na činnost metodického klubu 
(viz výše) a na přípravu smysluplných aktivit pro roční akční plány 2024 a 2025. PS pro ně naplánuje nejméně dvě 
podaktivity. 

https://www.pobeskydi.cz/files/mas-pobeskydi-2022-vyhodnoceni-mistniho-akcniho-planu-2-v-2022-12.pdf
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OSTATNÍ 

Další jednání PS se uskuteční 25. ledna 2023 od 8:00 v bruzovické základní škole. Zaměří se na sdílení 
zkušeností a přípravu navazujících aktivit na téma Aplikace školské legislativy. 

ZÁVĚR 

Martin Kocur poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání PS. 

 

 

Zapsal: Martin Kocur 

Ověřila: Radana Buďo Kempová 

PŘÍLOHY 

Prezenční listina z jednání pracovní skupiny Mateřinka 








